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Styrelsen informerar sept 2023  
 

Hösten borde vara här med tanke på vilken månad vi snart avverkat, men det känns mer som att 

sommaren inte riktigt vill släppa taget. Fast vi i styrelsen arbetar på... 

 

SK Elfsborgs Kansli 

Beslut i styrelsen har fattats att nuvarande redovisning- och lönesystem ska bytas ut från Visma till Fortnox. 

Detta arbetas nu för fullt med för att få allt på plats.  

 

Budget 

Prognosen pekar fortsatt mot att vi kommer hålla vår budget. Som trenden är så ligger vi betydligt bättre till just 

nu rent resultatmässigt, men vi vet också att vi har några månader framför oss som gör att det planar ut då 

utgifterna är större än intäkterna.  

 

Verksamhet 

Fina framgångar har vi haft inom tävlingsimning den senaste månaden, vilket är glädjande för våra energiska 

simmare. 

Vattenpolo verksamheten ökar och här har SK Elfsborg har även inlett samarbete med Göteborg, vilket är 

inspirerande och kanske kan locka ett intresse hos fler. 

 

Arrangemang 

Vi närmar oss Simbadoppet 28 oktober och inom kort kommer ett planerat bemanningsschema finnas 

tillgängligt på hemsidan under ”arrangemang”. 

Kontrollera om ditt namn finns med och bekräfta om du kan eller om du vill byta position och bekräfta till 

funktionar@skelfsborg.com  

 

Kommande arrangemang där vi söker funktionärer 

• Simbadoppet 28 oktober 2023 

• TomteplaSKEt  17 december 2023 

• NUSS Yngre 3-4 februari 

• Borås Craft Meet 24-25 februari 2024 

•  
Boka in dessa dagar och meddela jonas@skelfsborg.com eller funktionar@skelfsforg.com om du kan och vill 

hjälpa till. 
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Alideberg 

Gällande kommande år 2024 där Borås Stad kommer vilja stänga Alidebergsbadet pga det ekonomiska läget 

avseende besparingar som måste genomföras, så pågår fortfarande viss utredning och inget definitivt beslut om 

att det kommer stängas är klart. 

SK Elfsborg har en dialog med FoF och presidiet i denna fråga löpande. 

 

// Styrelsen  


